
Zápis č.10 ze schůze osadního výboru 

v Jažlovicích konané dne 4.7.2011 

Přítomni: 

                   Dolejš Marek 
                   Dolejš Arnošt 
                   Víšková Hana 
                   Vojtěch Radek 
                   Boszenik Jiří 
                   Provazníková Stanislava 
                   Zápotocká Kateřina 
 
Program: 

 

1. Zahájení v 18:00 hodin 

2. Diskuse 

3. Ukončení v 20:00 
 
 
1.  Projednání  koupě stolu na stolní  tenis na dětské hřiště. OV koupi schválil . 
 
2. Překontrolování zápisu ze schůze č.8 
- Žádost o řešení problému s černou skládkou v k.ú. Jažlovice parc. Č. 330/6. Jako řešení OV 
navrhnul  montáž závory na příjezdovou komunikaci. Dotčení vlastníci okolních pozemků souhlasí. 
Opakovaně žádáme o řešení vzniklé situace. ( p. Šrůta ) 
-  
1. Žádost p. ing. Vl. Hrdličky o odkoupení pozemku o rozměrech 21 m2 v bývalé zahrádkářské 
osadě k.ú Jažlovice – nyní v ulici Zahrádkářské č. E4(-pod chatou č.83).OV se jednohlasně shodnul na 
kladné vyřízení žádosti. 
 
2. M.Dolejš informoval OV o novém termínu vyklizení pozemku parc. č. 61 v k.ú Jažlovice. 
 
3. Žádáme město Říčany o zajištění opravy havarijního stavu svodidel v obci Jažlovice, a to na 
silnici č. 00325 ulice Zděbradská. 
              A dále o celkovou rekonstrukci zmíněné komunikace (vozovky i svodidel)v obci Jažlovice. 
              Z  důvodu havarijního stavu ohrožujícího zdraví a život jak obyvatele obce Jažlovic,tak veškeré 
              účastníky dopravního provozu v obci projíždějící. ( p. Šrůta) 
 
4. Opakovaná žádost o zajištění odborného posudku ohledně zdravotního stavu topolů 
v Jažlovicích. OV tuto žádost odeslal na MÚ Říčany, a zatím nedostal vyrozumění. 
               (Mgr. Šebková) 
 
5. Projednání termínu a obsahu letní brigády obce Jažlovice. Termín byl schválen na 23.7.2011. 
              Obsahem bude oprava autobusové čekárny, přemístění laviček z návsi, montáž plůtku a 
              umístění stolu na stolní tenis na  dětském hřišti a čištění vyrostlých náletů v okolí požární 
              nádrže v Jažlovicích. 
 



6. OV schválil dohodu o provedení práce s p. Prochem, jedná se o údržbu zeleně v obci Jažlovice. 
 
7. Jednání o proplacení faktury p. Boszenikovi (jedná se o jednorázové zahradnické práce na 
pozemku p. č.  2/1  v k. ú Jažlovice). OV odhlasoval proplacení  5O % částky. 
 
8. Termín další schůze OV : 1. 8. 2011 v 18:00 
 
                                                              Ukončení jednání v 20:00 
 
 
 
Zapsala Kateřina Zápotocká   v.r                   
 
                                                                                         Marek Dolejš………………………………… 
 
 
                                                                                        Hana Víšková………………………………… 
  
Dne 4.7.2011 v Jažlovicích 
 

 
 


